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Referat - kontaktudvalg for Plejecenter Rønnebærparken 

Dato og klokkeslet: Tirsdag d. 13. september kl. 14.00  

Sted: Rønnebærparken 

Deltagere: Lars Boye Petersen, Finn Olsen, Maria Andersen, Britt Hansen, Hanne Bondebjerg, Gunhild 

Pedersen og Bette Balschmidt 

Fraværende:  [Klik her – skriv navn og evt. titel/rolle og institution/afd., på de som er fraværende] 

Mødeleder: Finn Olsen 

Referent:  Bette Balschmidt 

  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Sagsfremstilling: 

Dagsorden ikke sendt ud i tide. Ikke modtaget nogen punkter fra kontaktudvalget. 

Beslutning: 

Godkendt 

2. Information fra teamleder 

Sagsfremstilling:  

Ny struktur i dagligdagen for at højne arbejdsglæden, fagligheden samt glæden ved at bo 

på plejecenteret. 

Beslutning: 

Maria og Bette informerer om den nye struktur som kommer borgerne til gode ved at der 

er mere tid til aktiviteter, og mere tid til faglig udvikling. Maria fortæller at det har en 

rigtig indvirkning på arbejdsglæden, og sammenholdet i teamet. Dette smitter på 

borgerne, der oplever mere ro, flere smil og flere sjove og givende aktiviteter i 

hverdagen. 

 

3. Information fra udvalgets medlemmer 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

- Finn fortæller om Lolland Kommunes sats vedr., International rekruttering – vi 

drøfter projektet, og hvad det måske kan give. 

- Finn fortæller at ældrerådet har været med til at arrangere at Flextrafik holder 

informationsmøde d. 25 oktober på Nakskov bibliotek kl. 19.00. Drøftelse af 

udfordringerne som der opleves vedr. trafik både for borgere i eget hjem, men 

også på plejecenteret. 

- Nedskæringer – Der er uro vedr. forestående nedskæringer på plejeboligområdet. 

Dette er drøftet.  

- Det er drøftet reglerne omkring genoplivning og at ældrerådet har talt om 

hjertestartere på alle plejecentre. Hos os er der en hjertestarter ved brugsen.  



 

 

 

 

 

 

2/2 

- Der stilles spørgsmål til vasketøjsordning hvordan fungerer det nu, Maria oplyser 

at lige pt. fungerer det godt, og vi har ikke udfordringer med dette. Der hvor det 

er dyrt er hvis man skal sende special tøj, fx silke afsted, da det koster en pris pr. 

stykke tøj. 

- Der drøftes evt. udfordringer vedr. de høje energipriser. Indtil videre har vi ikke 

haft borgere der har udfordringer med at kunne betale elregningen. Det er en 

usikker tid for alle med de høje priser, og det afspejler sig også hos beboerne i 

Rønnebærparken på lige fod med alle andre hjem. 

- Gunhild: Ønske om at der er nogen der kigger ind og siger godnat ved 21 tiden, 

Bette tager dette ønske med videre. 

- Ønske om udligning af trappetrin ved nogen af terrassedørene, Bette informerer 

om at der snart er møde i Rønnebærparken med boligforeningen, hvor det vil give 

god mening at tage et sådant emne op. 

- Ønske om mere pressedækning til de gode arrangementer, for at vise hvor vigtig 

Rønnebærparken er for lokalsamfundet, og hvor vigtig lokalsamfundet er for 

Rønnebærparken. Bette oplyser at der stadig er beboere som ikke har skrevet 

under på samtykkeerklæring vedr. billeder og film i forskellige medier. Bette tager 

dette med videre. 

 

4. Nye tilsynsrapporter 

Sagsfremstilling: 

Der har været tilsyn internt, men rapporten er endnu ikke modtaget. Afventer denne. 

Beslutning: 

Drøftelse af hvad det er for et tilsyn, og hvad tilsyn er nødvendige for generelt, men også 

at det ligger et hårdt pres på medarbejderne at der er så mange krav. 

5. Status Fælleskassebeholdning 

Sagsfremstilling: 

Fælleskassen er stadig i et fint niveau på ca. 15.000,- 

Beslutning: 

 

6. Drøftelse af aktiviteter på plejecentret 

Sagsfremstilling: 

Drøftet under de andre punkter. 

Beslutning: 

 

7. Evt 

Sagsfremstilling: 

Næste møde d. 8 november 13.00 

 


